

## Raad van Bestuur VV 16 mei 2022 om 18.30 in het EVC

**Aanwezig :** Jean-Paul De Buysscher, Johan Van Riet, Dirk Cocquyt (via Teams wegens operatie), Koen Vaneynde, Paul Lagae, Frank Desmet, Geert De Dobbeleer, Willy Corbeel (verslag)

**Verontschuldigd :** Luc Declercq (werk) (gaf input schriftelijk). Geeft volmacht aan voorzitter.  
Koen Hoeyberghs

**Peter Meerts (voorzitter LOC)** geeft een overzicht van het voorbije jaar en de plannen van het komende seizoen. (via Teams wegens operatie)

- Het voorbije seizoen werd gekenmerkt door het hele grote aantal wedstrijdwijzigingen waarin alle competitieleiders veel energie dienden te steken. Dank aan scheidsrechters voor flexibiliteit en samenwerking
- Komende seizoen :
  - promoboek : bedoeling is om in alle provincies hetzelfde volleybal te spelen. Zal terug worden opgepikt in juni met een werkdag in het EVC. Een draft zal klaar zijn begin seizoen 22-23. Tegen eind 2022 finale voorstellen.
  - de inschrijvingen zijn afgesloten. Er was contact met Giel om competitionmaker te verbeteren. Ook besproken met Kevin. Deze zal dit pas in VA3 toepassen. Even en oneven weekends vervangen door X en Y. Ook nu al van toepassing.
  - oplossingen dienen gezocht voor een aantal problemen : meeting tussen VV en BLVV's meer dan nodig, afspraken dienen gemaakt tussen zaal en beach
  - Interfederale beker: meenemen wat mis ging in Vlaamse Beker
  - vraag om iemand van secretariaat op vergaderingen LOC zoals in verleden Yolande, afspraken maken met andere commissies
- Vraag PL : competitieleiders van BLVV's vragen meer info vanuit NOC. Frank meldt dat competitieleiders zullen gevraagd worden op NOC.
- Vraag PL : verslagen van vergaderingen LOC tijdig bezorgen. Laatste dient nog te komen

**Manon Gevaert** rapporteert over Jeugdsportfonds en vriendjesdagen op basis van presentatie die zij op voorhand bezorgde.

**Kurt Marien** geeft duiding bij zijn kandidatuur als voorzitter van LSC : masterplan en samenwerking met NSC zijn belangrijke items.

- Voor het masterplan heeft hij nood aan een platform. 80 % van de cursussen ligt vast. Als platform zou VTS platform of VA3 kunnen. Kristof werkt hieraan en is in contact met VTS. Geert ziet Kevin.  
Te doen : Kurt informeren over VTS en VA3
- Per BLVV zullen 2 clubs gevraagd worden om het systeem uit te testen en daarna kan het uitgerold worden. Als VTS ok in september kan testen starten in januari/februari
- Kurt vraagt IT hulp om het systeem operationeel te maken

**Herman De Cnijf** presenteert zich als kandidaat financieel bestuurder op basis van zijn doorgestuurd CV

**Johan Van Riet** presenteert zich als kandidaat financieel bestuurder op basis van een PowerPoint presentatie

Verkiezing voorzitter LSC : Kurt Marien wordt unaniem verkozen voor een nieuwe periode van 4 jaar

Ontvankelijkheid van de kandidaturen voor financieel bestuurder : na discussie en voorlezing van het advies van het bondsparket worden beide kandidaturen ontvankelijk verklaard en worden zij voorgedragen aan de AV.

### 1. Algemeen Directeur Topsport

- Koen verontschuldigd maar heeft info op voorhand doorgestuurd
- PL : vraag aanpassing selecties op website gezien deze nog de oude zijn
- JP : geeft uitleg bij opstart YT en de samenwerking met Gert VDB. Gesprek met iedere speelster over bereidheid om te werken met Gert door JP en KH. Iedereen verklaarde zich bereid.
- Geert : meldt problematiek rond selectie RD
- Geert meldt vergadering met MIZUNO : mogelijk probleem door het niet respecteren van de regels voor het dragen van deze sportschoenen door de RD

### 2. Algemeen Directeur Volley Vlaanderen

- Wedstrijdballen : Geert stelt voor om tot en met het seizoen 24-25 in de promoreeksen en nationale 2-3 toe te laten om te spelen met Gala en Mikasa. In Liga en 1<sup>e</sup> nationale enkel met Mikasa. Dit zal ook nog bekeken worden met VB. Gesprekken met Gala en Mikasa zullen volgen.  
Beslissing : de RvB geeft zijn akkoord over dit voorstel
- Personeel : Ann Vanwittenbergh verlaat VV op 2/6 en wordt vervangen door Mario Trochs. Wim Backaert die ons reeds verliet wordt vervangen door Stijn Van Kerckhove.  
Te doen : exitgesprekken doorsturen aan RVB
- Dubbele mandaten VV/VB : voorlopig geen uitspraak van Sport Vlaanderen. Wat met nieuw decreet
- EVC :
  - 2 cafetariabedienden stoppen morgen
  - procedure aanwerving persoon voor balie EVC loopt. Deze week resultaat.
  - appartement 'Harry' : zal worden verhuurd. Huurder zal bepaalde conciërgetaken uitvoeren.
- Nieuwbouw : erfpachtovereenkomsten worden bekeken. Een dossier zal worden ingediend bij Europa in het kader van subsidie voor duurzaamheid
- Cafeteria : huurovereenkomst van 9 jaar niet automatisch hernieuwbaar
- EK2023 : vergadering met 3 andere landen ging door. Dossier werd ingediend bij stad Gent en Sport Vlaanderen i.v.m. topsporthal Gent. Nog een akkoord met Sportizon (zijn actueel overbevraagd). Nog geen contract getekend met CEV. Het blijft zo dat er een externe partner dient gevonden te worden zodat financieel risico niet bij VV ligt.
- Goed bestuur : PL merkt op dat ons cijfer achteruit gaat en niet het objectief van het beleidsplan haalt. Geert meldt dat het laatste cijfer van Sport Vlaanderen nog niet is gekregen.  
Te doen : Geert en JP nemen alle items van goed bestuur door om te zien waar er punten kunnen gewonnen worden
- Subsidies aan BLVV's : Geert meldt dat Karin opnieuw aan de slag is en dat het variabel gedeelte zal eerstdaags zal worden afgewerkt  
Te doen : afwerken van het variabele gedeelte

- Nieuwe logo's VV : Dirk vraagt deze dringend te krijgen  
Te doen : Geert bezorgt deze aan alle BLVV's
- Managementteam : verslag is komende

### 3. Secretariaat en Secretaris-Generaal

- Het verslag van de RvB van 11april 2022 wordt goedgekeurd
- De voorgelegde clubadministraties worden goedgekeurd
- BAV vergadering met verkiezing nieuwe financieel bestuurder zal doorgaan op 3 juni 2022 om 19 uur in EVC
- Toevoegen standaardzin aan uitgestuurde beslissingen/communicaties zoals voorgesteld door Toon Sorgeloos zal worden opgevolgd
- Naamwijziging VC Aalter naar VC 'sponsor' Aalter/Ruiselede en van Pervol Ruiselede naar VC 'sponsor' Ruiselede/Aalter mag goedgekeurd worden

### 4. Voorzitter :

- RvB VB : brengt verslag uit over de RvB van 27 april 2022
- Whatsapp : vraagt deze groep enkel te gebruiken voor wat hij bedoeld is : geen discussies alleen beslissen over dringende zaken die niet kunnen wachten

### 5. Financieel Beheerder :

- Werkgroep bijkomende subsidies BLVV's : PL meldt dat Limburg geen vragende partij is voor bijkomende subsidies maar meer wil laten doen door VV. JP meldt dat dit onderwerp zal worden meegenomen naar het overleg tussen VV en BLVV's

### 6. Johan Van Riet :

- Geeft verslag over opstart nationale beach

### 7. Koen Vaneynde :

- Meldt zijn opmerkingen i.v.m. krachtlijnen jeugd

Volgende vergadering : 13 juni 2022 om 18.30 in EVC.